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POLITYKA

Problem z kadrami 
medycznymi w Szpi-
talu Wojewódzkim w 
Koszalinie trwa od lat. 
- Niestety od maja ze-
szłego roku zawieszo-
ny jest kluczowy dla na-
szego regionu Oddział 
Neurologii. - Miesz-
kańcy mają problem 
z leczeniem chorób 
związanych z udarami i 
padaczek Tak nie może 
być  - mówi stanowczo 
Marek Łagocki.

Materiał wydawcy

Marek Łagocki: Przywrócenie Neurologii to mój priorytet

Mimo protestów, które 
organizowali mieszkań-
cy oraz licznych apeli, 
zarządcy Szpitala Wo-
jewódzkiego, jakim jest 
Urząd Marszałkowski, 
nie udało się przywrócić 
funkcjonowania tego od-
działu. - Tutaj nie chodzi 
o politykę, tylko o zdrowie 
nas wszystkich. Każde-
go dnia jesteśmy nara-
żeni na utratę życia oraz 
zdrowia i trzeba zrobić 
wszystko, by przywró-
cić funkcjonowanie tego 
oddziału. Tutaj liczą się 
minuty, a nie miesiące 

- mówi  Marek Łagocki. 
W przestrzeni publicznej 
pojawiają się informację, 
że mogą wystąpić rów-
nież problemy z funk-
cjonowaniem oddziału 
laryngologii. - Wiemy, że 
brakuje lekarzy, różnych 
specjalizacji. Trzeba ten 
problem rozwiązać sys-
temowo. Liczę na moc-
ne wsparcie ze strony 
rządu i resortu zdrowia. 
Trzeba się pochylić nad 
tym problemem, w prze-
ciwnym razie w publicz-
nej służbie zdrowia nie 
będzie miał kto leczyć 
naszych obywateli. Ten 
problem dotyczy każde-
go miasta, każdego szpi-
tala. To jest mój priorytet. 
Trzeba odłożyć podziały 
na bok i zrobić wszyst-
ko, by mieszkańcy mogli 
czuć się bezpiecznie - 
dodaje redaktor Łagoc-
ki. Warto zaznaczyć, że 
od zmiany dyrektora w 
koszalińskim szpitalu 
gruźliczym także poja-
wiły się problemy kadro-
we. Kilku lekarzy złożyło 
wypowiedzenia.           M

Fot. KP
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tury kanalizacyjnej. – 
Można powiedzieć, że 
Chałubińskiego zosta-
nie rozebrana i poło-
żona na nowo – mówi 
prezydent Koszalina 
Piotr Jedliński. Co 
ważne, podczas re-
alizacji inwestycji ma 
być zapewniony nie-
przerwany dojazd do 

Szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego.

Powstanie 141 no-
wych miejsc posto-
jowych, 3 zatoki au-
tobusowe, 4 wiaty 
przystankowe oraz dro-
ga dla rowerów łącząca 
istniejące ścieżki oraz 
nowe oświetlenie. Pra-
ce wymagać będą ko-

ordynacji działania róż-
nych specjalistów, aby 
zagwarantować płynny 
przebieg remontu i jak 
najmniejsze utrudnienia 
dla mieszkańców. Koszt 
przebudowy to 15,4 mln 
złotych. Inwestycja zo-
stanie dofinansowana z 
Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg.     M

Fot. KP

INWESTYCJA

W ratuszu podpisano 
umowę z wykonawcą 
remontu ulicy Cha-
łubińskiego. Czas 
realizacji inwestycji 
to trzy lata, ale we-
dług założenia - ulica 
ma być gotowa już w 
2026.

Po opracowaniu doku-
mentacji i rozpisaniu 
przetargu przyszedł 
czas na podpisanie 
umowy na remont ar-
terii. Firma Domar zo-
stała wybrana w prze-
targu. Remont obejmie 
ponad 900 metrów uli-
cy, która zostanie pod-
dana generalnej prze-
budowie. W planach 
przewidziane są prace 
związane z nawierzch-
nią jezdni i chodnikami 
oraz istotne prace pod-
ziemne, takie jak prze-
budowa instalacji czy 
uzupełnienie infrastruk-

Jest umowa na remont Chałubińskiego

Materiał zamawiany

PORZĄDKI

Prezes PGK Tomasz 
Uciński poinformował, 
że wspólnie z władza-
mi miasta ustalono 
program sprzątania po 
zimie. Podkreślił, że te-
goroczna pogoda po-
zwoliła na wcześniej-
sze rozpoczęcie prac.

Większość miasta jest 
już ponoć pozbawiona 
zimowych zanieczysz-

czeń. – Oczywiście znaj-
dzie się jakaś uliczka, 
skwerek, gdzie można 
by coś zrobić, ale patrząc 
na całe miasto, które jest 
dosyć rozległe, wydaje 
mi się, że jest sprzątnięte 
– mówił prezes PGK. To-
masz Uciński podkreślił 
również, że największym 
problemem jest pod-
rzucanie odpadów pod 
osłony śmietnikowe. Za-
apelował o wyrzucanie 
odpadów do miejsc ich 
przeznaczenia.             M

Fot. MŁ

Wiosenne porządki
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Jest umowa na remont Chałubińskiego

lińskiej i 250 tysięcy dla 
koszalińskiego Muzeum. 
Nie ukrywam, że środ-
ków na kulturę  nam bra-
kuje – tłumaczył.

Przemysław Krzyża-
nowski zaznaczył, że Ko-
szalin wyróżnia się jako 
miasto, w którym sejmik 
województwa oraz mar-
szałek nie prowadzą 

żadnej instytucji kultury. 
Podkreślił również, że 
pieniądze przekazane 
na kulturę w Koszalinie 
nie pozostają tylko w 
granicach miasta. Kon-
certy, spektakle i wysta-
wy organizowane przez 
koszalińskie instytucje 
kultury mają zasięg re-
gionalny i  przyciągają 

widzów z różnych miej-
scowości. - Kultura two-
rzona w Koszalinie ma 
znaczenie o charakterze 
regionalnym. Czas naj-
wyższy, aby wojewódz-
two zachodniopomorskie 
wzięło odpowiedzialność 
za kulturę w tej części 
województwa. - podkre-
ślił Tomasz Czuczak.    M

Fot. KP

KULTURA

O kulturze w mieście 
i możliwościach jej fi-
nansowania mówili 
podczas konferencji 
wiceprezydent Koszali-
na Przemysław Krzyża-
nowski oraz startujący 
do Sejmiku Wojewódz-
twa Zachodniopomor-
skiego sekretarz mia-
sta Tomasz Czuczak. 

- Dwa lata temu Rada 
Miejska jednomyślnie 
poparła wniosek skie-
rowany do sejmiku za-
chodniopomorskiego 
oraz do marszałka o 
przydzielenie dodatko-
wych środków na kosza-
lińskie instytucje kultury 
- mówił wiceprezydent 
Przemysław Krzyżanow-
ski. – Prosiliśmy wtedy 
o półtora miliona złotych 
- w tym 750 tysięcy dla 
Bałtyckiego Teatru Dra-
matycznego, pół miliona 
dla Filharmonii Kosza-

Kultura, finanse i wybory do sejmiku 

perymentować z przele-
wającą się specjalnymi 
rynnami i naczyniami 
wodą. Belly slide to z ko-
lei tor do ślizgów. Oprócz 
wymienionych stref na 
całym placu zabaw mają 
być rozmieszczone 
atrakcje, takie jak armat-
ki wodne, tunel, strugi 
wody, wiadra przelewo-
we i fontanny. Dodatko-
wo trwają rozmowy z 
dwoma wykonawca-
mi nad rozszerzeniem 
atrakcji w wewnętrznej 
strefie rekreacji. Wstęp-
nie w niecce ze sztuczną 
falą zostały zapropono-
wane takie atrakcje jak: 
przeciwprądy do prowa-
dzenia treningów spor-
towych i ścianka wspi-
naczkowa.  

W okresie wakacji 
kasa letnia będzie umoż-
liwiała klientom korzysta-
nie z placu zabaw bez 
konieczności wchodze-
nia do budynku. Strefa 
zewnętrzna, oprócz ba-
senów, będzie również 

Park Wodny Koszalin ma zostać poważnie rozbudowywany
INWESTYCJA

Prezydent Piotr Je-
dliński wspólnie z Wi-
ceministrem Sportu 
Ireneuszem Rasiem 
zaprezentował plan 
rozbudowy koszaliń-
skiego Parku Wod-
nego. Jak podkreślił 
Wiceminister - jest 
bardzo duża szansa 
na pozyskanie finan-
sowania na ten cel ze 
środków KPO.
 
Projekt zakłada rozbu-
dowę Aquaparku o ko-
lejne atrakcje, w tym o 
zewnętrzny wodny plac 
zabaw dla najmłod-
szych. Wstępna kon-
cepcja architektoniczna 
zakłada trzy strefy za-
baw.  Water playground 
to duża konstrukcja ze 
zjeżdżalniami i mostka-
mi. Water play table to 
konstrukcja dla „małych 
naukowców”. Dzieci 
mogą obserwować i eks-

Fot. UM

obejmować strefę wypo-
czynku czy wejście do 
części saunarium. 

Takie rozwiązanie, z 
jednej strony rozładuje 
tłok wewnątrz, a z dru-
giej strony zachęci oso-
by, które preferują relaks 
i rekreację na świeżym 
powietrzu do skorzysta-
nia z atrakcji Parku Wod-
nego w pięknej scenerii 
lasów u podnóża Góry 
Chełmskiej.

Plan rozbudowy strefy 
saun zakłada wybudo-
wanie dużej, nowocze-
snej sauny wraz ze strefą 
relaksu, zaprojektowa-
ną w taki sposób, aby 
mogła ona pomieścić 
większą liczbę osób jed-
nocześnie. - Dzięki temu 
będziemy w stanie za-
pewnić naszym gościom 
jeszcze wyższy poziom 
komfortu i relaksu - mówi 
Monika Tkaczyk, prezes 
ZOS. 

Modernizacji poddane 
zostaną również wnętrza 
obecnego saunarium. M

na wielkanocny stół. 
Po raz pierwszy – pod 
czujnym okiem pani 
Katarzyny Grzywacz 
– będzie można samo-
dzielnie wykonać wikli-
nowy koszyk, idealnie 
nadający się do świę-
conki. Będzie można 
wykonac też wyjątko-
we kwiaty z bibuły.

Wystawa stała, pre-
zentująca życie daw-
nych mieszkańców 
Jamna i Łabusza, 
wzbogacona zosta-
nie obiektami z Działu 
Etnografii Muzeum w 
Koszalinie, związany-
mi z Wielkanocą. Bę-
dzie można podziwiać 
na niej tradycyjne pi-
sanki, palmy, rzeźby 
o tematyce religijnej 
oraz kolorowe pająki 
wykonane ze słomy i 
bibułowych kwiatów.

Będzie też coś dla 
uszu. Podczas jar-
marku wystąpi dzie-
cięcy zespół ludowy 
„Zaciszaki”.             M

Jarmark na święta
TRADYCJA

Z okazji zbliżającej 
się Wielkanocy, Mu-
zeum w Koszalinie 
zaprasza na pierwszy 
w tym roku jarmark, 
który odbędzie się 17 
marca na dziedzińcu 
Zagrody Jamneńskiej 
(Jamno, ul. Jamneń-
ska 24;  godz. 11 - 16).

Na stoiskach czekać 
będą świąteczne deko-
racje, pisanki, koronko-
we serwetki oraz inne 
przedmioty wykonane 
przez rękodzielników: 
szyte zabawki, drew-
niane rzeźby, ceramika 
i biżuteria. Nie zabrak-
nie też świątecznych 
przysmaków - wędlin, 
ciast oraz ciepłych po-
traw przygotowanych 
przez panie z Kół Go-
spodyń Wiejskich.

Podczas warsztatów 
plastycznych powstaną 
świąteczne dekoracje 
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Reklama

UCZELNIE

Za nami uroczysta in-
auguracja roku akade-
mickiego w Wyższej 
Szkole Straży Gra-
nicznej w Koszalinie. 
To  jedyna taka uczel-
nia w Polsce!

W WSSG naukę rozpo-
częło 42 studentów. Po 
ukończeniu uczelni zdo-
będą oni tytuł licencjata i 
stopień młodszego cho-

rążego straży granicz-
nej. Uczelnia powstała 
na bazie Centralnego 
Ośrodka Straży Gra-
nicznej w Koszalinie. - 
Kadrze naukowej oraz 
pracownikom składamy 
serdeczne życzenia 
pomyślności w trudnej 
i odpowiedzialnej pracy 
pedagogicznej. Wszyst-
kim studentom życzymy 
zapału do czerpania 
wiedzy - skomentował 
prezydent Koszalina 
Piotr Jedliński.                M

Fot. UM

Jest nowa uczelnia

denta Piotra Jedlińskie-
go! - przekonywał Błażej 
Papiernik, który startuje 
na radnego. - Nasz Plan 
dla Koszalina składa 
się z 5 filarów i ponad 
30 punktów programo-
wych. Prezentujemy je 
krok po kroku od kilku 
tygodni - mówi prezy-
dent Piotr Jedliński. - 

Większość z nich to 
efekt wieloletnich prac 
i przygotowań. W przy-
padku Mariny mamy 
już gotową koncepcję 
oraz zaplanowane fi-
nansowanie w ramach 
Zintegrowanych Inwe-
stycji Terytorialnych. 
Przebudowę Śródmie-
ścia rozpoczynamy już 

w tym roku od remontu 
ulicy Zwycięstwa na 
dwóch ważnych odcin-
kach oraz tworzenia 
projektu, a w przy-
szłym roku przebudo-
wy ulicy Dworcowej. 
Jesteśmy gotowi na 
nowe pieniądze z UE! 
- zapewnia prezydent 
Piotr Jedliński.         M

Fot. MŁ

POLITYKA

Dumni z Koszalina 
przedstawili kandyda-
tów na radnych miej-
skich, a także Plan dla 
Koszalina, który skła-
da się z 5 filarów i po-
nad 30 punktów pro-
gramowych. 

- Nasza drużyna to lu-
dzie, którzy całym ser-
cem są dumni z Ko-
szalina. To społecznicy, 
samorządowcy, ludzie 
sportu, biznesu i kultury 
- podkreślał prezydent 
Koszalina Piotr Jedliń-
ski, który ponownie ubie-
ga się o urząd Prezy-
denta Miasta. - Ci ludzie 
związali się z Koszali-
nem. Tu żyją, tu pracują, 
tu założyli swoje rodziny. 
Dziś jesteśmy gotowi, by 
wziąć odpowiedzialność 
za naszą Małą Ojczyznę. 
Warto 7 kwietnia oddać 
na nas swój głos, warto 
zagłosować na Prezy-

Dumni z Koszalina prezentują pomysły 

Reklama
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organizacjami pozarzą-
dowymi, szczególnie 
z fundacją „Zdążyć z 
miłością”, Koszalińską 
Akademią Seniora, 
Stowarzyszeniem Przy-
jaciół Koszalina. Poma-
gam w wielu sprawach. 
Sukcesem mijającej ka-
dencji jest także nawią-
zanie trwałych kontak-
tów z niemal wszystkimi 
środowiskami artystycz-
nymi. Znam wszystkie 
chóry, zespoły artystów 
plastyków, byłam na 
niemal wszystkich wy-
darzeniach artystycz-
nych w naszym mie-
ście. Cieszę się także 
ze skutecznych w 100% 
interwencji w indywidu-
alnych sprawach moich 
wyborców.

Ponownie startuje 
Pani w wyborach, by 
zostać radną miej-
ską. Proszę powie-
dzieć, jaka to część 
miasta i co jest po-
trzebne w tym rejonie 
Koszalina?

Startuję z okręgu 3, 
który obejmuje ulicę 
Zwycięstwa od cen-
trum do końca, Piłsud-
skiego 4-98 po stronie 
parzystej Rokosowo, 
Lubiatowo, Kretomino i 
najbliższy mi Wspólny 
Dom. Liderem naszej 
listy jest Przemysław 
Krzyżanowski, ja je-
stem na pozycji nr 2. 
Cały nasz zespół to 
wspaniali kandydaci, 
którym życzę udanej 
kampanii. Jestem w tej 
szczęśliwej sytuacji, że 
problem, który najczę-
ściej poruszają miesz-
kańcy Koszalina to stan 

dróg, a u nas akurat 
wyremontowano ulicę 
Traugutta, 4-go marca 
i Piłsudskiego. W re-
alizacji jest także ulica 
Zientarskiego. Oczywi-
ście nie wszystko udało 
się zrobić, ale wszyst-
ko idzie w dobrym kie-
runku i w następnej 
kadencji zajmiemy się 
ulicami osiedlowymi. 
Najważniejszym pro-
blemem mieszkańców 
- moich najbliższych, 
czyli Wspólnego Domu 
to brak miejsc parkingo-
wych. Mieszkańcy skar-
żą się też na utrudniony 
kontakt z Radą Osiedla. 
Ludzie starsi i niepełno-
sprawni nie mają żad-
nej możliwości, bowiem 
siedziba Rady to dru-
gie, ale wysokie piętro 
w starej kamienicy, nie 
do pokonania dla więk-
szości z nich. Jedyny 
działający w tej części 
miasta klub Spółdzielni 
Nasz Dom też jest na 
wysokim piętrze.

Czym więc chciałaby 
się Pani zająć w kolej-
nej kadencji?

Postanowiłam raz jesz-
cze postarać się o man-
dat radnej, bo  zachę-
cili mnie do tego sami 
mieszkańcy, a ja mam 
jeszcze parę pomysłów 
na koszalińską kulturę 
i marzy mi się funkcja 
przewodniczącej Ko-
misji Kultury. Mam też 
dużo do zrobienia w 
środowisku seniorów, 

chcę być ich głosem w 
Radzie. Bardzo chcę, 
by w nowej radzie byli  
młodzi, kibicuję im i po-
magam w kampanii bo 
wiem, że wspólne dzia-
łanie łączy pokolenia. 
Dowodem na to jest 
mój sztab wyborczy, 
który składa się z sa-
mych młodych.

Fot. MC

POLITYKA

Rozmowa z Bożeną 
Kaczmarek, radną 
Rady Miejskiej w Ko-
szalinie.

Dobiega końca ka-
dencja Rady Miejskiej 
w Koszalinie.  Co uda-
ło się zrobić na rzecz 
mieszkańców?

Jestem członkiem Ko-
misji Kultury i do połowy 
kadencji byłam w Ko-
misji Edukacji, Sportu i 
Turystyki, zatem środo-
wiska oświaty i szeroko 
pojętej kultury są mi naj-
bliższe. Kiedy zdecydo-
wałam się kandydować 
wiedziałam, że moim 
głównym celem będzie 
budowanie więzi mię-
dzypokoleniowej i pa-
triotyzmu lokalnego. To, 
co dumnie nazywamy 
małą ojczyzną ma imię 
Koszalin, a bohaterami 
historii są nasi dziadko-
wie i rodzice. Realizuję 
to w wymyślonej prze-
ze mnie uroczystości. 
2 maja organizujemy 
Święto flagi pod ha-
słem: biało-czerwona 
łączy pokolenia. Man-
dat radnej sprawił, że 
każdego roku na Placu 
Polonii spotyka się wię-
cej koszalinian. Jestem 
także autorką inicjaty-
wy uchwałodawczej w 
sprawie uczczenia pa-
mięci wybitnych miesz-
kańców miasta z okazji 
ważnych rocznic. Rada 
Miasta uczciła dotąd 
Henrykę Rodkiewicz i 
Marię Pilecką. Do suk-
cesów zaliczam także 
„uratowanie” tradycji Fe-
stiwalu Chórów Polonij-
nych w czasie pandemii 
i organizację wspólnie 
z CK 105 i Filharmonią 
Koszalińską koncertu 
online. Kolejna rzecz to 
wydanie wspólnie z ar-
chiwum wspaniałej pu-
blikacji - 50 lat z rozśpie-
waną Polonią. Wspólnie 
ze Związkiem Ukraiń-
ców zorganizowałam z 
kolei pierwszy koncert 
charytatywny na rzecz 
walczącej Ukrainy. Jako 
radna współpracuję z 

„Mam dużo do zrobienia choćby w środowisku seniorów”

W kampanii wspiera 
Pani  startującego w 
wyborach prezydenta 
Koszalina Piotra Je-
dlińskiego. Dlaczego 
popiera Pani obecne-
go włodarza miasta?

Jest kilka powodów, ale 
najważniejszy to ten, że 
Piotr Jedliński zasłużył 

na to, by dokończyć roz-
poczęte i zaplanowane 
inwestycje. W trudnych 
czasach potrafił pozy-
skiwać pieniądze. To, co 
dla mnie ważne, to dba-
łość o kulturę. Jesteśmy 
miastem powiatowym, a 
mamy instytucje kultury 
godne metropolii. Jeste-
śmy miastem 6 festiwali 
międzynarodowych, licz-
nych wydarzeń o zasię-
gu krajowym.  Liczba ze-
społów, stowarzyszeń, 
związków twórczych i ar-
tystycznych świadczy o 
dobrym klimacie dla kul-
tury. I najważniejszy po-
wód: Piotr Jedliński jest 
jedynym kandydatem, 
który przedstawił pro-
gram wyborczy. Impo-
nuje mi też spokój, opa-
nowanie i konsekwencja 
w realizacji zadań, które 
niełatwo zachować wo-
bec ataków przeciwni-
ków, ale tak zachowują 
się ludzie o wrodzonej 
wysokiej kulturze, co dla 
mnie też jest ważne.

15 marca 2024koszalininfo.pl
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„Dzieci wybierają telefony, bo brakuje im alternatywy”
Publicystyka

POLITYKA

Rozmowa z Sylwią 
Wegner - ekonomist-
ką, prezes Pozarzą-
dowego Centrum 
Rozwoju Społecz-
nego, które od lat 
realizuje projekty na 
poziomie lokalnym i 
wojewódzkim. Jest 
także członkiem za-
rządu klubu sporto-
wego, zaangażowa-
nego w działania na 
rzecz dzieci i mło-
dzieży.

Akcja na rzecz 
budowy boiska, o 
które Pani zabiega, 
by dzieciaki miały 
warunki do aktyw-
nego spędzania cza-
su, nabrała tempa. 
Jaki jest oddźwięk 
akcji? Ile podpisów 
udało się zebrać do 
tej pory?

Dzięki wsparciu 
mieszkańców uda-
ło się zebrać ponad 
700 podpisów. Pe-
tycje można podpi-
sać online, ale rów-
nież zbieram podpisy 
osobiście, podczas 
spotkań z mieszkań-
cami, którzy gorąco 
popierają mój pomysł. 
Można mnie spo-
tkać przed szkołami, 
przedszkolami oraz 
sklepami osiedlowy-
mi, gdzie spotykam 
się z ciepłym przyję-
ciem i słowami wspar-
cia. Chciałabym ser-
decznie podziękować 
gazecie Głos Miasta 
i portalowi Koszali-
nInfo.pl za skuteczne 
nagłośnienie mojej 
akcji. Bardzo dobrą 
wiadomością jest fakt, 
że inicjatywa uzyskała 
poparcie prezydenta 
Piotra Jedlińskiego, 
który to zadeklaro-
wał że modernizacja 
zostanie przeprowa-
dzona. Ostateczna 
decyzja leży jednak w 
rękach radnych Rady 
Miejskiej, którzy mu-
szą zaakceptować 
zmiany budżetowe, 
dlatego też w dalszym 

ciągu zbieram podpi-
sy. I petycja zostanie 
złożona.

Wierzy Pani, że 
dzieciaki rzucą w kąt 
telefony czy tablety i 
ruszą na boisko, by 
grać w piłkę?

Wierzę, że gdy zapew-
nimy atrakcyjne możli-
wości, takie jak nowe, 
wyremontowane bo-
isko, dzieci chętnie 
zrezygnują z telefonów 
i zagrają w piłkę lub 
będą aktywnie spę-
dzać na nim czas. 
Ważne jest stworzenie 
zachęcającego środo-
wiska, które motywuje 
do aktywności fizycz-
nej i sportowej. Dzieci 
często wybierają tele-
fony, ponieważ braku-
je im alternatywnych 
sposobów spędzania 
czasu, ale oferując 
im interesujące opcje, 
możemy zmienić tę sy-
tuację.

Brak porządnego 
boiska to nie je-
dyny problem w 
Pani okręgu. Czym 

jeszcze chciałaby 
się Pani zająć jako 
radna?

Do startu namówili 
mnie mieszkańcy osie-
dla, czyli moi sąsiedzi. 
Okręg zasługuje na 
radną, która nie tylko 
jest skuteczna, co po-
kazałam akcją z pety-
cją, ale również na oso-
bę, która tu mieszka. 
Nie była to łatwa decy-
zja, musiałam opuścić 
swoją strefę komfortu. 
Startuję z ostatniego 
miejsca, wielu mówi, 
że to dobre miejsce, z 

kolei inni, że liczy się 
wyłącznie pierwsze, 
ale ja uważam, że li-
czy się pomysł na mia-
sto, działanie i pasja. 
Okręg 4 to praktycznie 
centrum miasta. Wy-
starczy się rozejrzeć 
i wszystko staje się 
jasne. Przepełnione 
śmietniki na osiedlach, 
w których o segregacji 
już każdy praktycznie 
zapomniał. Betonoza 
- to plaga, która dyna-
micznie rozprzestrze-
nia się po mieście. 
Internet regularnie za-
lewany jest zdjęciami 
„rewitalizacji” miasta, 
które zamieniają na-
sze ulice w pustynie 
i betonowe patelnie. 
Miejską zieleń, jaką 
są trawniki i drzewa, 
zastępują szare uli-
ce. Można by mówić 
godzinami pokazując 
przykłady spraw do na-
tychmiastowej zmiany. 
Jako jedna z niewielu 
osób, które kandydu-
ją, mieszkam w tym 
okręgu, w tym okrę-
gu również pracuję, a 

moje dziecko chodzi 
tutaj do szkoły. Dość 
mam słuchania, że 
ktoś napisze interpela-
cje i nic się nie dzieje 
miesiącami. Praca na 
rzecz mieszkańców, a 
nie obietnice - to moja 
zasada.

Żeby było szybciej i 
łatwiej wsiadła Pani 
na rower...

Uwielbiam jazdę rowe-
rem. Uwielbia ten ro-
dzaj aktywności także 
moja cała rodzina, więc 
naturalnym ruchem 
było prowadzenie kam-
panii na rowerze. Ja-
dąc ulicami miasta po 
moim okręgu ciągnę 
za sobą przyczepkę 
z moim plakatem wy-
borczym. Wzbudza to 
same pozytywne emo-
cje. To ktoś zatrąbi i po-
macha, to ktoś krzyk-
nie, że super pomysł, 
były i brawa. „Bike eco 
mobil Wegner Team”, 
czyli ja, moja dzielna 
córka oraz mąż, prze-
mierzamy ulice, zatrzy-

mując się na rozmowy 
z mieszkańcami. I za-
pewniam że gdzie się 
nie zatrzymamy tam 
mieszkańcy podcho-
dzą i rozmawiają. Wie-
lu podchodzi, by wyra-
zić swoje poparcie, co 
sprawia nam ogromną 
radość. Wczoraj na za-
kupach w sklepie pod-
szedł do mnie starszy 
Pan i powiedział „To 
Pani! To Pani jeździ 
tym rowerem. Pozna-
łem, choć kasku Pani 
nie ma na głowie”. Było 
zabawnie, ale również 
bardzo miło. Zrobiliśmy 
sobie wspólne zdjęcie.

Przypomnijmy, jaki 
rejon obejmuje Pani 
okręg wyborczy?

To jeden z najwięk-
szych okręgów. Obej-
muje on Śródmieście, 
Osiedle Lechitów, 
część Raduszki oraz 
Osiedle Nowobram-
skie z częścią ulicy 
Morskiej. Jest to duży 
obszar do objeżdżenia 
rowerem.

15 marca 2024 koszalininfo.pl
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ków egzaminacyjnych.
Zakres inwestycji obej-
muje przebudowę 
pomieszczeń dydak-
tycznych w 3-kondygna-
cyjnym, podpiwniczo-
nym budynku głównym 
szkoły o powierzchni 
użytkowej ok. 1 872 
m kw.oraz dobudowę 
3-kondygnacyjnej czę-

ści dydaktycznej do 
budynku sali gimna-
stycznej o powierzchni 
użytkowej ok. 446 m 
kw. Dodatkowo przebu-
dowane zostaną insta-
lacje wewnętrzne: elek-
tryczna, wodociągowa, 
kanalizacja sanitarna i 
centralnego ogrzewa-
nia. Czas realizacji in-

westycji to 22 miesiące 
od podpisania umowy. 
Przewidywany termin 
zakończenia inwestycji 
to grudzień 2025 r.
Wartość inwestycji to 
ponad 9,2 mln złotych, 
w tym dofinansowanie 
to ponad 7,8 mln zło-
tych, a pozostała część 
to wkład własny.         M

Fot. UM

EDUKACJA

Budynki byłego Gim-
nazjum nr 2 przy ul. 
Bolesława Krzywo-
ustego 5  zostaną 
przystosowane na po-
trzeby Zespołu Szkół 
nr 12 w Koszalinie.

Dzięki modernizacji 
możliwe będzie przenie-
sienie tam w całości klas 
Zespołu Szkół nr 12, 
kształcącego uczniów 
z niepełnosprawnością 
intelektualną w stopniu 
lekkim i umiarkowanym, 
z autyzmem oraz ze 
sprzężeniami. Do speł-
nienia takich wymogów 
niezbędne jest odpo-
wiednie dostosowanie 
istniejących klas i pra-
cowni oraz stworzenie 
nowoczesnej bazy edu-
kacyjnej, np. pracowni 
specjalistycznych oraz 
pracowni branżowych 
spełniających odpo-
wiednie warunki ośrod-

Stare gimnazjum będzie przebudowane
15 marca 2024 koszalininfo.pl

WOLONTARIAT

W Dziennym Domu 
Pogodna Jesień „Se-
nior+” świętowano  
Dzień Kobiet. Z tej 
okazji zorganizowa-
no dzień urody dla 
seniorów. 

Seniorzy mieli okazję 
poczuć się wyjątkowo 
i zadbać o swoje cia-
ło i duszę. Na miejscu 
dostępne były różne 

zabiegi pielęgnacyjne, 
m. in. modelowanie 
fryzur, obcinanie wło-
sów, pielęgnacja pa-
znokci i dłoni, a także 
relaksujące maseczki 
na twarz. Wydarzenie 
cieszyło się dużym 
zainteresowaniem nie 
tylko wśród mieszkań-
ców Dziennego Domu 
Pogodna Jesień „Se-
nior+”, ale również 
seniorów z Koszaliń-
skiego Klubu „Różany 
Zakątek Senior+”.     M

Fot. KP

Seniorzy świętowali
Różności
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„To nie szyld pracuje na rzecz społeczności, a człowiek”
POLITYKA

Redaktor Marek Ła-
gocki jest kandyda-
tem w zbliżających 
się wyborach do 
sejmiku. Startuje z 
numerem 1 na liście 
Lewicy. Za nim stoi 
drużyna, która zabie-
ga o poparcie miesz-
kańców regionu.

Redaktor Marek Ła-
gocki w swojej kampa-
nii spotyka się z miesz-
kańcami powiatów 
koszalińskiego, sła-
wieńskiego, szczeci-
neckiego i białogardz-
kiego, które wchodzą 
w skład okręgu wybor-
czego. Pyta o proble-
my, ale też wspólnie z 
mieszkańcami świę-
tuje. Tak było m. in. 
z okazji Dnia Kobiet. 
- Objechałem niemal 
cały okręg, rozdałem 
z moją drużyną ponad 
tysiąc pięknych tulipa-
nów. Naszym drogim 
paniom życzyłem po-
myślności i zdrowia. 
Podczas akcji w każ-
dym z odwiedzonych 
miast zachęcaliśmy 
panie do badań pro-
filaktycznych. To była 
także okazja, by roz-
mawiać o naszym pro-
gramie wyborczym, o 
programie Lewicy, któ-
rą reprezentuję w tych 
wyborach samorządo-
wych - mówi Łagocki.

Program Lewicy 
Łagocki opisuje skró-
tem SMS. - Wysyła-
my do mieszkańców 
naszego regionu spe-
cjalny SMS. - Szpital, 
mieszkanie, szkoła 
- to nasze priorytety 
-  mówi kandydat na 
radnego sejmiku wo-
jewództwa zachod-
niopomorskiego.

W postulatach partii 
znajduje się lepszy do-
stęp do lekarzy i troska 
o szpitale. - Nasza dru-
żyna będzie walczyć o 
to, by zdrowie miesz-
kańców było zadbane 
i pacjenci nie musieli 
czekać w długich ko-
lejkach - mówi Łagocki 
na jednym ze spotkań. 

Kolejny filar programu 
to Mieszkania. - Lewi-
ca proponuje budowę 
tanich mieszkań na 
wynajem. Mają się one 
pojawić w powiecie 
koszalińskim, sławień-
skim i szczecineckim. 
Będą to lokale kilku-
dziesięciometrowe, 
budowane we współ-
pracy rządu z samo-
rządem. Koszt najmu 
takiego mieszkania 
ma wynosić kilkaset 
złotych miesięcznie. - 
Zależy nam, by mniej-
sze miasta nie wylud-
niały się. Problemem 
jest także wykluczenie 
komunikacyjne, infra-
struktura, więc do zro-
bienia mamy bardzo 
dużo - dodaje Łagocki.

Kolejny filar progra-
mowy to szkoły. Lewica 
chce zadbać zarówno 
o zdrowie fizyczne, jak 
i psychiczne dzieci. - 
Uczniom są potrzebne 
zdrowe, zbilansowane 
posiłki - mówi Łagocki. 
- W Polsce problemem 
jest otyłość wśród dzie-
ci. Kolejny problem 
to brak psychologów 
w placówkach oświa-
towych, zwłaszcza w 
mniejszych miejsco-
wościach. Podczas 
wizyty w powiecie 
szczecineckim Marek 
Łagocki podkreślał 
zróżnicowanie kandy-
datów z listy Lewicy. 
- Wśród nas jest mię-
dzy innymi mecenas 
Tomasz Musiał i rolnik 
Robert Grzywacz. To 
pokazuje, że wycho-
dzimy do ludzi i chce-
my dla nich działać. To 
nie szyld pracuje na 

rzecz lokalnej społecz-
ności, tylko człowiek. 
Dla was będą praco-
wać właśnie ludzie z 
naszej listy. To bardzo 
ważne wybory, dla nas 
mieszkańców wschod-
niej ściany wojewódz-
twa zachodniopomor-
skiego. Chcemy by 
nasz głos był w końcu 
słyszalny w Szczecinie 
- podkreśla Łagocki.

Na liście Lewicy do 
sejmiku w okręgu 4 
obejmującym powiaty: 
koszaliński, sławieński, 
szczecinecki oraz bia-
łogardzki, znajdują się:
1. Marek Łagocki, Ko-
szalin;
2. Anna Roszkowska,  
Darłowo;
3. Michał Wiktorowski, 
powiat białogardzki;
4. Tomasz Musiał, 
Szczecinek;
5. Aleksandra Zeprzał-
ka, powiat sławieński
6. Elżbieta Klikowicz, 
Białogard;
7. Juliusz Glaser,  gmi-
na Bobolice;
8. Robert Grzywacz,  
powiat szczecinecki.

Fot. KP
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Fot. Tomasz Majewski

KULTURA

Z okazji Dnia Kobiet 
Piotr Jedliński za-
prosił koszalinianki 
na wyjątkowy kon-
cert Sławka Uniatow-
skiego. Przed rozpo-
częciem wydarzenia 
prezydent wręczył 
nagrody „Super Ko-
bieta Roku 2023”. 
- Dzień Kobiet świę-
towaliśmy wspania-
łym koncertem w wy-
pełnionej po brzegi 
Hali Widowiskowo 
- Sportowej. Dziękuję 
za cudowny wieczór! 
- podsumował prezy-
dent Jedliński, który 
był na koncercie wraz 
z małżonką Anną.

Sławomir Uniatowski  
wykonał kilka swoich 
utworów, ale także 
całą gamę hitów, które 
wszystkim były dobrze 
znane. Sięgał po utwo-
ry bardziej taneczne, 
takie jak „Jesus, he 
knows me” zespołu 
Genesis, ale także po 
piosenki melancholij-
ne, jak kultowy przebój 
Zbigniewa Wodeckie-
go „Lubię wracać tam, 
gdzie byłem już”. - Taki 
koncert na Dzień Ko-
biet to był świetny po-
mysł! - oceniła Kasia 
Nowicka, która wzięła 
udział w wydarzeniu. 
- Bilety nie były dro-
gie, więc sporo osób 
mogło posłuchać pięk-
nej muzyki. Można 
było też  pośpiewać, 
bo Sławek Uniatow-
ski wybierał naprawdę 
znane hity. I było też 
na kim zawiesić oko.
Wyróżnienie otrzy-

mały kobiety, stowa-
rzyszenia i grupy nie-
formalne, które swoją 
aktywnością szcze-
gólnie wyróżniły się 
w koszalińskiej spo-
łeczności w minionym 
roku. To stowarzysze-
nie Mama w Mieście 
Koszalin, Klub Kobiet 
Północnej Izby Go-
spodarczej oraz Kinga 
Olchowik - Pogonow-
ska - ze szkoły tańca 
King Dance.             M

Koncert na Dzień Kobiet i wyróżnienia dla koszalińskich pań
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INWESTYCJA

Na Górze Chełmskiej 
powstanie teren do 
rekreacji dla całych ro-
dzin. Prezydent Kosza-
lina Piotr Jedliński za-
powiedział utworzenie 
w tym miejscu atrak-
cyjnego placu zabaw. 

Góra Chełmska ma stać 
się atrakcyjnym miej-
scem na aktywny wypo-
czynek i kontakt z naturą. 

- Rozpoczynamy budo-
wę nowego placu zabaw 
na szczycie góry. Prace 
budowlane startują w naj-
bliższych dniach - mówi 
prezydent Piotr Jedliń-
ski. Plac budowy został  
przekazany. Wykonaw-
cą jest firma Strabag, a 
urządzenia dostarczy 
Buglo Polska. - To bę-
dzie nowe fantastyczne 
miejsce wypoczynku i re-
kreacji dla koszalińskich 
rodzin - zapowiada pre-
zydent Koszalina.          M

Fot. KP

Rewitalizacja góry

ków budżetu miasta. 
Rozpoczęły się już 
prace projektowe. - 
Bez względu na to, czy 
dostaniemy dofinanso-
wanie z ministerstwa, 
czy nie, w tej szkole 
powstanie boisko, a 
także nowy wjazd do 
szkoły i plac zabaw - 
zapewnił Przemysław 

Krzyżanowski, wice-
prezydent Koszalina. 
Miasto pozyskało na  
ten cel ponad 350 ty-
sięcy złotych. Wszyst-
kie prace kosztować 
będą jednak ponad 
700 tysięcy złotych. 
- To bardzo dobre in-
formacje. Boisko to 
dla nas bardzo waż-

na  inwestycja - oce-
niła Sylwia Wegner, 
która prowadzi zbiór-
kę podpisów na rzecz 
jednego z obiektów. 
Obecnie trwa remont 
wszystkich orlików 
przy koszalińskich 
szkołach. Prace po-
trwają najbliższe kilka-
naście miesięcy.       M  

Fot. TP

SPORT

Podczas wtorko-
wej (12 marca) kon-
ferencji prasowej 
Piotr Jedliński zapo-
wiedział, że stara się 
o środki na budowę 
nowych orlików w 
Koszalinie. „Obec-
nie mamy w mieście 
dziewięć orlików i 
składamy wnioski o 
trzy kolejne”.

Przy „Budowlance” ma 
powstać orlik z bież-
nią. Kolejne zostaną 
wybudowane przy SP 
nr 6 i SP nr 9. - Wybra-
liśmy te szkoły głównie 
ze względu na odpo-
wiednio duży teren, by 
pomieścić orliki o stan-
daryzowanych wymia-
rach - tłumaczył prezy-
dent Jedliński. 

Dodatkowo przy SP 
nr 21 wybudowane 
zostanie boisko wie-
lofunkcyjne ze środ-

15 marca 2024 koszalininfo.pl

Jest szansa na nowe boiska w Koszalinie
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dużo wiedzy i rado-
ści – mówiła. Redaktor 
Marek Łagocki również 
uczestniczył w sejmiku 
zuchowym. - To oka-
zja do budowania więzi 
społecznych i kształto-
wania postaw obywa-
telskich już od najmłod-
szych lat. Dzieci mają 
okazję nauczyć się za-
sad demokracji i zadań 
miejskich instytucji. To 
świetna inicjatywa, bo 
edukuje młodzież – mó-
wił redaktor Łagocki.  M

Koszalińskie zuchy świętowały i uczyły się zasad demokracji
EDUKACJA

29 lutego to nietypo-
wa data. Tego dnia, 
a więc raz na 4 lata, 
przypadają „Imieniny 
Zucha”. W Koszalinie 
zorganizowano zu-
chowy sejmik.

Sala 300 koszalińskie-
go ratusza stała się 
miejscem spotkania dla 
70 młodych harcerzy. 
Dzieci zadawały pyta-
nia i wspólnie podejmo-
wały decyzje dotyczą-
ce swojej organizacji.          
– Dzieci w tym wieku są 
bardzo entuzjastyczne 
– skomentował Piotr Ar-
nold, komendant Hufca 
Koszalin.

W prowadzeniu sej-
miku uczestniczyła Bo-
żena Kaczmarek, radna 
Rady Miejskiej, która tłu-
maczyła zasady działa-
nia samorządu. – Mam 
nadzieję, że spotkanie 
dostarczyło dzieciom 

Fot. KP

Fotoreportaż
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